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Årsmøte Villroa Vel 2023 

Styret i Villroa Vel anbefaler at det gjøres følgende vedtak: 

 

1. Regnskap 2023 

- Styret anbefaler at regnskapet for 2023 vedtas slik det legges fram på årsmøtet. 

 

2. Budsjett 2024 

- Styret anbefaler at budsjettet for 2024 vedtas slik det legges fram på årsmøtet. 

 

3. Medlemskontingent 

- Styret anbefaler at medlemskontingenten videreføres på kr 250,-. 

 

4. Valg av representanter i styret 

Styret anbefaler følgende ny sammensetting av styret: 

- Svein J Sandvik (Gnolla 1)   Styreleder (ny - 2 år) 

- Asbjørn Bjellånes (Grasbekkåsen)  Styremedlem og kasserer (gjenvalg - 1 år) 

- Ellen Bakke Dobloug (Gnolla 2)  Styremedlem (ny - 2år) 

- Odin Tangerud (Gnolla 1)   Styremedlem (ny - 2 år) 

- Svein H Bjerkesmoen (Storkjeldkanken) Styremedlem (ny - 2 år). 

 

Styret har ikke forslag til personer som kan inngå i en valgkomite. Jobben med å 

rekruttere nye styremedlemmer vil derfor bli ivaretatt av styret. Ny web-redaktør er 

Rolf Ole Syversen. 

 

5. Innmeldte saker 

a) Hugging av trær på eller i nærheten av hyttefeltene (innmeldt av Ellen Bakke 

Dobloug og Olaf Dobloug (Gnolla 2)): 

1. Innsendt forslag 

Etter vårt syn vil en begrenset forsiktig hogst være det riktige for hele området. 

Det vil si utplukking av relativt få trær som har betydelig ulempe for sol på 

uteplasser eller utsikt. På den måten vil hele området beholde sitt fine særpreg 

med bra skjerming mellom hyttene. Den enkelte hytteeier kan på den måten få 

justert litt på forholdene i forhold til sine ønsker. Den enkelte hytteeier bør 

oppfordres til forsiktighet og gjøre avtaler med aktuelle hyttenaboer før større 

hogst iverksettes på egen eiendom. På sameiets grunn bør FSS vise en helhetlig 

og forsiktig holdning i sine tillatelser til hogst. 

2. Bakgrunn 

FSS har tidligere sagt seg villig til å drive tømmerhogst i Villroa, men de er 

avhengig av et visst volum for at dette skal være økonomisk forsvarlig for 

sameiet (minst ca 150 voksne trær). Uttak av enkelttrær har i hovedsak vært 

håndtert av Kjetil Flenvold etter enighet mellom de aktuelle hytteeierne. FSS 

har tidligere uttalt at de ønsker at berørte hytteeiere går sammen og enes om 
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hvor eventuell større hogst kan gjennomføres før det er aktuelt å sette i gang. 

3. Forslag til vedtak på årsmøtet: 

Villroa vel gjennomfører en spørreundersøkelse blant hytteeierne påsken 2024. 

Der vil det blant annet stilles spørsmål knyttet til ønske/behov for hugging av 

trær i og omkring hyttefeltene. Basert på resultatene fra denne 

spørreundersøkelsene vil styret i Villroa vel diskutere saken med FSS. FSS vil 

ikke iverksette storhogst uten varsling/involvering av de berørte hytteeierne.  

Uttak av enkelttrær på egen eiendom er en sak for den enkelte hytteeier. Uttak 

av enkelttrær på FSS sin eiendom krever godkjenning av FSS. Ved uttak av 

enkelttrær anbefaler Villroa vel at dette alltid gjøres i dialog med aktuelle 

hyttenaboer. 
 

 


